



Le texte Français suit

Successful End to the 2017 Canadian Junior Racquetball Championships

Leamington, ON, May 1, 2017 - Competition is over at the 2017 Canadian Junior Racquetball Championships in Leamington.

Several of Canada's young racquetball athletes repeated their podium results from last year but some young new athletes also made their mark at Racquetball Canada's annual championship.

Trevor Webb of Cambridge, ON won gold in the Boy's 18 & U Singles for the second year in a row. Webb has had a remarkable career as a junior athlete, winning his age division all but once since he began competing at 5 years of age.

In the Girls 18 & U event, Alexis Iwaasa of Lethbridge, AB won gold. Iwaasa has had consistent podium finishes as a junior athlete, winning several Canadian Junior Championship titles. Iwaasa also partnered with Cassie Prentice of Macrorie, SK to win gold in the 18 & U Girls Doubles event.

Sean Sauvé of Terrebonne, QC won gold in the 16 & U Boys Singles.

Ian Frattinger of Macrorie and Kyle Dick of Wheatley, ON teamed up to win gold in the 16 & U Boys Doubles event.

In addition to her gold medal 18 & U doubles result, Cassie Prentice of Macrorie, SK won the 16 & U Girl's Singles event.

Nathan Jauvin of Terrebonne, QC won gold in the 14 & U Boys Singles. Jauvin and Kody Boudreau of Saint-Charles Borromee won gold in the 14 & U Boys Doubles event.

Juliette Parent of Saint-Jacques De Montcalm, QC won gold in the 14 & U Girls Singles.

Malay Galigan of Kelowna, BC and Riley Sommerville of Langley, BC won the 14 & U Girls Doubles gold medal.

Medals were awarded in boys and girls singles and doubles events in several



Le texte Français suit

Successful End to the 2017 Canadian Junior Racquetball Championships

Leamington, ON, May 1, 2017 - Competition is over at the 2017 Canadian Junior Racquetball Championships in Leamington.

Several of Canada's young racquetball athletes repeated their podium results from last year but some young new athletes also made their mark at Racquetball Canada's annual championship.

Trevor Webb of Cambridge, ON won gold in the Boy's 18 & U Singles for the second year in a row. Webb has had a remarkable career as a junior athlete, winning his age division all but once since he began competing at 5 years of age.

In the Girls 18 & U event, Alexis Iwaasa of Lethbridge, AB won gold. Iwaasa has had consistent podium finishes as a junior athlete, winning several Canadian Junior Championship titles. Iwaasa also partnered with Cassie Prentice of Macrorie, SK to win gold in the 18 & U Girls Doubles event.

Sean Sauvé of Terrebonne, QC won gold in the 16 & U Boys Singles.

Ian Frattinger of Macrorie and Kyle Dick of Wheatley, ON teamed up to win gold in the 16 & U Boys Doubles event.

In addition to her gold medal 18 & U doubles result, Cassie Prentice of Macrorie, SK won the 16 & U Girl's Singles event.

Nathan Jauvin of Terrebonne, QC won gold in the 14 & U Boys Singles. Jauvin and Kody Boudreau of Saint-Charles Borromeo won gold in the 14 & U Boys Doubles event.

Juliette Parent of Saint-Jacques De Montcalm, QC won gold in the 14 & U Girls Singles.

Malay Galigan of Kelowna, BC and Riley Sommerville of Langley, BC won the 14 & U Girls Doubles gold medal.

Medals were awarded in boys and girls singles and doubles events in several

younger age and skill categories. For the first time, the tournament featured a medal event for 14 & U beginner athletes.

Athletes who earned the right to represent Canada at the 2017 International Racquetball Federation World Junior Championships in November are as follows. The final team will be confirmed at a later date.

18 & U Boys:

Trevor Webb (Cambridge, ON), Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC)

18 & U Girls:

Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), Annie Fisher (Burlington, ON)

16 & U Boys:

Sean Sauv  (L'Assomption, QC), Ian Frattinger (Martensville, SK)

16 & U Girls:

Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Camila Wilscam (Repentigny, QC)

14 & U Boys:

Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Naman Gauri (Lethbridge, AB)

14 & U Girls:

Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), Riley Sommerville, Langley, BC

Mark Nelson of Windsor, ON was the winner of the Sherman Greenfeld Award and Annie Fisher of Burlington, ON won the Heather Stupp Award. These prestigious awards are given annually to one male and female athlete, respectively, who exemplify excellence in racquetball both on and off the court while competing at the Canadian Junior Racquetball Championships.

Team Quebec won Provincial Points total with Team Ontario coming in second. Team British Columbia finished in third.

The Canadian Junior Racquetball Championships is a unique event which provides both a development and high performance opportunity for Canada's young racquetball athletes. Results in the 18 & U, 16 & U and 14 & U age categories will determine spots on Canada's team for the 2017 World Junior Racquetball Championships. The event also provides the opportunity for novice athletes to compete in a national event and for Racquetball Canada to identify athletes with potential or international competition at an elite level.

Canadian Junior Racquetball Championships - Final Top 3 Results

Boys Events

18 & U Singles

1. Trevor Webb (Cambridge, ON), 2. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC), 3. Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON).

18 & U Doubles

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC) / Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON), 2. Brendan Kowalchuk (Brandon, MB) / Mark Nelson (Windsor, ON). 3. Beau Doricki / Chris Thompson (Stoney Creek, ON).

16 & U Singles

1. Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 2. Ian Frattinger (Martensville, SK), 3. Remi Fournier (Winnipeg, MB).

16 & U Doubles

1. Kyle Dick (Wheatley, ON) / Ian Frattinger (Martensville, SK), 2. Logan Boudreau (Saint-Charles Borromeo, QC) / Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 3. Nick Edmunds (Brandon, MB) / Remi Fournier (Winnipeg, MB).

14 & U Singles

1. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB), 3. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC).

14 & U Doubles

1. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC) / Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB) / Caylen Yaretz (Calgary, AB).

12 & U Singles

1. Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Joeycosmo Lee (West Kelowna, BC), 3. Asher Pocsai (New Hamburg, ON).

12 & U Doubles

1. Asher Pocsai / Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Raphael Demers (Terrebonne, QC) / Raphael Guillemette (Mercier, QC), 3. Leyton Gouldie (Brandon, MB) / Asher Harrington (Winnipeg, MB).

10 & U Singles

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC), 2. Asher Pocsai (New Hamburg, ON), Raphael Guillemette (Mercier, QC).

10 & U Singles Double-Bounce

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), Matthew Klassen (Leamington, ON), 3. Chase Klassen (Leamington, ON).

8 & U Singles Multi-Bounce

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), Elie Guillemette (Mercier, QC), Chase Klassen (Leamington, ON)

Girl's Events**18 & U Singles**

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 2. Annie Fisher (Burlington, ON), 3. Marjolaine Parent (Saint-Jacques-De-Montcalm, QC).

18 & U Doubles

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB) / Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Juliette Parent / Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC), 3. Annie Fisher (Burlington, ON) / Nyah Yaretz (Calgary, AB).

16 & U Singles

1. Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Camila Wilscam (Repentigny, QC), 3. Nyah Yaretz (Calgary, AB).

16 & U Doubles

1. Marika Demers (Terrebonne, QC) / Camila Wilscam (Repentigny, QC).

14 & U Singles

14 & U Singles

1. Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), 2. Riley Sommerville, Langley, BC, 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

14 & U Doubles

1. Malay Galigan (Kelowna, BC) / Riley Sommerville (Langley, BC).

12 & U Singles

1. Riley Sommerville (Langley, BC), 2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

12 & U Doubles

1. Ofelia Wilscam / Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

10 & U Singles

1. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Mixed Events

14 & U Beginner Singles

1. Anthony Parent (Saint-Liguori, QC), 2. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 3. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Final Results: <http://www.r2sports.com/tourney/viewResults.asp?TID=20239>

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our website at www.racquetball.ca.

- 30 -

Media Contact:

Jan Hanson
Director of Communications and Marketing
Racquetball Canada Board of Directors
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Un Championnat canadien junior de racquetball de 2017 très réussi vient de se terminer

Leamington, ON, le 1^{er} mai - La compétition est terminée au Championnat canadien junior de racquetball de 2017 qui se déroulait à Leamington.

Plusieurs jeunes joueurs de racquetball canadiens sont montés à nouveau sur le podium, confirmant leur résultat de l'an dernier, mais d'autres nouveaux venus ont également fait leur marque au Championnat canadien de racquetball de cette année.

Trevor Webb, de Cambridge, ON, a remporté pour une deuxième année consécutive la médaille d'or du simple chez les garçons de 18 ans et moins. Webb a eu une exceptionnelle carrière dans les rangs junior, car il a remporté le titre de sa catégorie d'âge chaque année sauf une, depuis qu'il a commencé la compétition à l'âge de cinq ans.

Chez les filles de 18 ans et moins, Alexis Iwaasa, de Lethbridge, AB, s'est adjugé la médaille d'or. Pendant qu'elle était dans les rangs juniors, Iwaasa est constamment montée sur le podium, remportant plusieurs titres de championne canadienne junior. Iwaasa a aussi fait équipe avec Cassie

Prentice, de Macrorie, SK, pour remporter la médaille d'or au double chez les filles de 18 ans et moins.

Sean Sauvé, de Terrebonne, QC, a remporté la médaille d'or du simple chez les garçons de 16 ans et moins.

Ian Frattinger, de Macrorie, et Kyle Dick de Wheatley, ON, ont fait équipe pour remporter la médaille d'or du double chez les garçons de 16 ans et moins.

En plus de sa médaille d'or du double chez les filles de 18 ans et moins, Cassie Prentice, de Macrorie, SK, s'est adjugé la médaille d'or du simple chez les filles de 16 ans et moins.

Nathan Jauvin, de Terrebonne, QC a remporté la médaille d'or du simple chez les garçons de 14 ans et moins, et, épaulé par Kody Boudreau, de Saint-Charles Borromée, s'est aussi adjugé le titre en double dans la même catégorie d'âge.

Juliette Parent, de Saint-Jacques-De-Montcalm, QC s'est adjugé la médaille d'or du simple chez les filles de 14 ans et moins.

Malay Galigan, de Kelowna, CB, et Riley Sommerville, de Langley, CB, ont remporté la médaille d'or du double chez les filles de 14 ans et moins.

Et d'autres médailles ont été décernées en simple et en double dans les catégories d'âge plus jeunes, et dans des catégories de niveau moins élevé. Pour la première fois, le programme ce tournoi présentait une épreuve donnant des médailles dans la catégorie des débutants de 14 ans et moins.

Les athlètes dont les noms suivent ont mérité le droit de représenter le Canada au Championnat du monde junior de la Fédération internationale de racquetball de 2017 qui aura lieu au mois de novembre prochain. La composition définitive de l'équipe sera confirmée à une date ultérieure.

Garçons de 18 ans et moins :

Trevor Webb (Cambridge, ON), Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC)

Filles de 18 ans et moins :

Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), Annie Fisher (Burlington, ON)

Garçons de 16 ans et moins :

Sean Sauvé (L'Assomption, QC), Ian Frattinger (Martensville, SK)

Filles de 16 ans et moins :

Cassie Prentice (Macrorie, SK), Camila Wilscam (Repentigny, QC)

Garçons de 14 ans et moins :

Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Naman Gauri (Lethbridge, AB)

Filles de 14 ans et moins :

Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), Riley Sommerville (Langley, BC)

Mark Nelson, de Windsor, ON, a été nommé lauréat du prix Sherman Greenfeld tandis qu'Annie Fisher, de Burlington, ON, a été désignée récipiendaire du prix Heather Stupp. Ces prix prestigieux sont respectivement remis à un garçon et à une fille qui personnifient l'excellence en racquetball, aussi bien sur le terrain qu'à l'extérieur, pendant le Championnat canadien junior de racquetball.

L'équipe du Québec a présenté le total de points le plus élevé accumulé par une province, suivie de l'équipe de l'Ontario en deuxième position. L'équipe de la Colombie-Britannique s'est classée troisième.

Le Championnat canadien junior est un événement unique qui procure aux

jeunes joueurs de racquetball canadiens à la fois une occasion de développement et une expérience de haute performance. Les résultats des catégories 18 ans et moins, 16 ans et moins, et 14 ans et moins serviront à déterminer les places au sein de l'équipe canadienne pour le Championnat du monde junior de 2017. L'événement permet aussi aux athlètes novices de participer à une compétition de niveau national, et à Racquetball Canada d'identifier les athlètes ayant le potentiel de participer à des compétitions internationales au niveau de l'élite.

Championnat canadien junior de racquetball - Composition des podiums

Épreuves garçons

Simple 18 ans et moins

1. Trevor Webb (Cambridge, ON), 2. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC), 3. Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON).

Double 18 ans et moins

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC) / Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON), 2. Brendan Kowalchuk (Brandon, MB) / Mark Nelson (Windsor, ON). 3. Beau Doricki / Chris Thompson (Stoney Creek, ON).

Simple 16 ans et moins

1. Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 2. Ian Frattinger (Martensville, SK), 3. Remi Fournier (Winnipeg, MB).

Double 16 ans et moins

1. Kyle Dick (Wheatley, ON) / Ian Frattinger (Martensville, SK), 2. Logan Boudreau (Saint-Charles Borromée, QC) / Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 3. Nick Edmunds (Brandon, MB) / Remi Fournier (Winnipeg, MB).

Simple 14 ans et moins

1. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB), 3. Kody Boudreau (St-Charles Borromée, QC).

Double 14 ans et moins

1. Kody Boudreau (St-Charles Borromée, QC) / Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB) / Caylen Yaretz (Calgary, AB).

Simple 12 ans et moins

1. Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Joeycosmo Lee (West Kelowna, BC), 3. Asher Pocsai (New Hamburg, ON).

Double 12 ans et moins

1. Asher Pocsai / Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Raphael Demers (Terrebonne, QC) / Raphael Guillemette (Mercier, QC), 3. Leyton Gouldie (Brandon, MB) / Asher Harrington (Winnipeg, MB).

Simple 10 ans et moins

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC), 2. Asher Pocsai (New Hamburg, ON), 3. Raphael Guillemette (Mercier, QC).

Simple 10 ans et moins - double rebond

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), 2. Matthew Klassen (Leamington, ON), 3. Chase Klassen (Leamington, ON).

Simple 8 ans et moins - multi rebond

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON). 2. Elie Guillemette (Mercier, QC).

Chase Klassen (Leamington, ON)

Épreuves filles

Simples 18 ans et moins

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 2. Annie Fisher (Burlington, ON), 3. Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC).

Doubles 18 ans et moins

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB) / Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Juliette Parent / Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC), 3. Annie Fisher (Burlington, ON) / Nyah Yaretz (Calgary, AB).

Simples 16 ans et moins

1. Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Camila Wilscam (Repentigny, QC), 3. Nyah Yaretz (Calgary, AB).

Doubles 16 ans et moins

1. Marika Demers (Terrebonne, QC) / Camila Wilscam (Repentigny, QC).

Simples 14 ans et moins

1. Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), 2. Riley Sommerville, Langley, BC, 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Doubles 14 ans et moins

1. Malay Galigan (Kelowna, BC) / Riley Sommerville (Langley, BC).

Simples 12 ans et moins

1. Riley Sommerville (Langley, BC), 2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Doubles 12 ans et moins

1. Ofelia Wilscam / Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Simples 10 ans et moins

1. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Mixed Events

14 & U Beginner Singles

1. Anthony Parent (Saint-Liguori, QC), 2. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 3. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Résultats finaux : <http://www.r2sports.com/tourney/viewResults.asp?TID=20239>

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, visitez le site : www.racquetball.ca.

- 30 -

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson

directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscomm.ca | 306-502-4422

younger age and skill categories. For the first time, the tournament featured a medal event for 14 & U beginner athletes.

Athletes who earned the right to represent Canada at the 2017 International Racquetball Federation World Junior Championships in November are as follows. The final team will be confirmed at a later date.

18 & U Boys:

Trevor Webb (Cambridge, ON), Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC)

18 & U Girls:

Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), Annie Fisher (Burlington, ON)

16 & U Boys:

Sean Sauv  (L'Assomption, QC), Ian Frattinger (Martensville, SK)

16 & U Girls:

Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Camila Wilscam (Repentigny, QC)

14 & U Boys:

Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Naman Gauri (Lethbridge, AB)

14 & U Girls:

Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), Riley Sommerville, Langley, BC

Mark Nelson of Windsor, ON was the winner of the Sherman Greenfeld Award and Annie Fisher of Burlington, ON won the Heather Stupp Award. These prestigious awards are given annually to one male and female athlete, respectively, who exemplify excellence in racquetball both on and off the court while competing at the Canadian Junior Racquetball Championships.

Team Quebec won Provincial Points total with Team Ontario coming in second. Team British Columbia finished in third.

The Canadian Junior Racquetball Championships is a unique event which provides both a development and high performance opportunity for Canada's young racquetball athletes. Results in the 18 & U, 16 & U and 14 & U age categories will determine spots on Canada's team for the 2017 World Junior Racquetball Championships. The event also provides the opportunity for novice athletes to compete in a national event and for Racquetball Canada to identify athletes with potential or international competition at an elite level.

Canadian Junior Racquetball Championships - Final Top 3 Results

Boys Events

18 & U Singles

1. Trevor Webb (Cambridge, ON), 2. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC), 3. Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON).

18 & U Doubles

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC) / Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON), 2. Brendan Kowalchuk (Brandon, MB) / Mark Nelson (Windsor, ON). 3. Beau Doricki / Chris Thompson (Stoney Creek, ON).

16 & U Singles

1. Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 2. Ian Frattinger (Martensville, SK), 3. Remi Fournier (Winnipeg, MB).

16 & U Doubles

1. Kyle Dick (Wheatley, ON) / Ian Frattinger (Martensville, SK), 2. Logan Boudreau (Saint-Charles Borromeo, QC) / Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 3. Nick Edmunds (Brandon, MB) / Remi Fournier (Winnipeg, MB).

14 & U Singles

1. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB), 3. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC).

14 & U Doubles

1. Kody Boudreau (St-Charles Borromeo, QC) / Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB) / Caylen Yaretz (Calgary, AB).

12 & U Singles

1. Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Joeycosmo Lee (West Kelowna, BC), 3. Asher Pocsai (New Hamburg, ON).

12 & U Doubles

1. Asher Pocsai / Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Raphael Demers (Terrebonne, QC) / Raphael Guillemette (Mercier, QC), 3. Leyton Gouldie (Brandon, MB) / Asher Harrington (Winnipeg, MB).

10 & U Singles

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC), 2. Asher Pocsai (New Hamburg, ON), Raphael Guillemette (Mercier, QC).

10 & U Singles Double-Bounce

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), Matthew Klassen (Leamington, ON), 3. Chase Klassen (Leamington, ON).

8 & U Singles Multi-Bounce

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), Elie Guillemette (Mercier, QC), Chase Klassen (Leamington, ON)

Girl's Events**18 & U Singles**

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 2. Annie Fisher (Burlington, ON), 3. Marjolaine Parent (Saint-Jacques-De-Montcalm, QC).

18 & U Doubles

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB) / Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Juliette Parent / Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC), 3. Annie Fisher (Burlington, ON) / Nyah Yaretz (Calgary, AB).

16 & U Singles

1. Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Camila Wilscam (Repentigny, QC), 3. Nyah Yaretz (Calgary, AB).

16 & U Doubles

1. Marika Demers (Terrebonne, QC) / Camila Wilscam (Repentigny, QC).

14 & U Singles

14 & U Singles

1. Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), 2. Riley Sommerville, Langley, BC, 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

14 & U Doubles

1. Malay Galigan (Kelowna, BC) / Riley Sommerville (Langley, BC).

12 & U Singles

1. Riley Sommerville (Langley, BC), 2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

12 & U Doubles

1. Ofelia Wilscam / Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

10 & U Singles

1. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Mixed Events

14 & U Beginner Singles

1. Anthony Parent (Saint-Liguori, QC), 2. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 3. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Final Results: <http://www.r2sports.com/tourney/viewResults.asp?TID=20239>

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our website at www.racquetball.ca.

- 30 -

Media Contact:

Jan Hanson
Director of Communications and Marketing
Racquetball Canada Board of Directors
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Un Championnat canadien junior de racquetball de 2017 très réussi vient de se terminer

Leamington, ON, le 1^{er} mai - La compétition est terminée au Championnat canadien junior de racquetball de 2017 qui se déroulait à Leamington.

Plusieurs jeunes joueurs de racquetball canadiens sont montés à nouveau sur le podium, confirmant leur résultat de l'an dernier, mais d'autres nouveaux venus ont également fait leur marque au Championnat canadien de racquetball de cette année.

Trevor Webb, de Cambridge, ON, a remporté pour une deuxième année consécutive la médaille d'or du simple chez les garçons de 18 ans et moins. Webb a eu une exceptionnelle carrière dans les rangs junior, car il a remporté le titre de sa catégorie d'âge chaque année sauf une, depuis qu'il a commencé la compétition à l'âge de cinq ans.

Chez les filles de 18 ans et moins, Alexis Iwaasa, de Lethbridge, AB, s'est adjugé la médaille d'or. Pendant qu'elle était dans les rangs juniors, Iwaasa est constamment montée sur le podium, remportant plusieurs titres de championne canadienne junior. Iwaasa a aussi fait équipe avec Cassie

Prentice, de Macrorie, SK, pour remporter la médaille d'or du double chez les filles de 18 ans et moins.

Sean Sauvé, de Terrebonne, QC, a remporté la médaille d'or du simple chez les garçons de 16 ans et moins.

Ian Frattinger, de Macrorie, et Kyle Dick de Wheatley, ON, ont fait équipe pour remporter la médaille d'or du double chez les garçons de 16 ans et moins.

En plus de sa médaille d'or du double chez les filles de 18 ans et moins, Cassie Prentice, de Macrorie, SK, s'est adjugé la médaille d'or du simple chez les filles de 16 ans et moins.

Nathan Jauvin, de Terrebonne, QC a remporté la médaille d'or du simple chez les garçons de 14 ans et moins, et, épaulé par Kody Boudreau, de Saint-Charles Borromée, s'est aussi adjugé le titre en double dans la même catégorie d'âge.

Juliette Parent, de Saint-Jacques-De-Montcalm, QC s'est adjugé la médaille d'or du simple chez les filles de 14 ans et moins.

Malay Galigan, de Kelowna, CB, et Riley Sommerville, de Langley, CB, ont remporté la médaille d'or du double chez les filles de 14 ans et moins.

Et d'autres médailles ont été décernées en simple et en double dans les catégories d'âge plus jeunes, et dans des catégories de niveau moins élevé. Pour la première fois, le programme ce tournoi présentait une épreuve donnant des médailles dans la catégorie des débutants de 14 ans et moins.

Les athlètes dont les noms suivent ont mérité le droit de représenter le Canada au Championnat du monde junior de la Fédération internationale de racquetball de 2017 qui aura lieu au mois de novembre prochain. La composition définitive de l'équipe sera confirmée à une date ultérieure.

Garçons de 18 ans et moins :

Trevor Webb (Cambridge, ON), Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC)

Filles de 18 ans et moins :

Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), Annie Fisher (Burlington, ON)

Garçons de 16 ans et moins :

Sean Sauvé (L'Assomption, QC), Ian Frattinger (Martensville, SK)

Filles de 16 ans et moins :

Cassie Prentice (Macrorie, SK), Camila Wilscam (Repentigny, QC)

Garçons de 14 ans et moins :

Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Naman Gauri (Lethbridge, AB)

Filles de 14 ans et moins :

Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), Riley Sommerville (Langley, BC)

Mark Nelson, de Windsor, ON, a été nommé lauréat du prix Sherman Greenfeld tandis qu'Annie Fisher, de Burlington, ON, a été désignée récipiendaire du prix Heather Stupp. Ces prix prestigieux sont respectivement remis à un garçon et à une fille qui personnifient l'excellence en racquetball, aussi bien sur le terrain qu'à l'extérieur, pendant le Championnat canadien junior de racquetball.

L'équipe du Québec a présenté le total de points le plus élevé accumulé par une province, suivie de l'équipe de l'Ontario en deuxième position. L'équipe de la Colombie-Britannique s'est classée troisième.

Le Championnat canadien junior est un événement unique qui procure aux

jeunes joueurs de racquetball canadiens à la fois une occasion de développement et une expérience de haute performance. Les résultats des catégories 18 ans et moins, 16 ans et moins, et 14 ans et moins serviront à déterminer les places au sein de l'équipe canadienne pour le Championnat du monde junior de 2017. L'événement permet aussi aux athlètes novices de participer à une compétition de niveau national, et à Racquetball Canada d'identifier les athlètes ayant le potentiel de participer à des compétitions internationales au niveau de l'élite.

Championnat canadien junior de racquetball - Composition des podiums

Épreuves garçons

Simple 18 ans et moins

1. Trevor Webb (Cambridge, ON), 2. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC), 3. Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON).

Double 18 ans et moins

1. Simon Comeau (Saint-Stanislas-de-Kostka, QC) / Kaleb Osborne (Penetanguishene, ON), 2. Brendan Kowalchuk (Brandon, MB) / Mark Nelson (Windsor, ON). 3. Beau Doricki / Chris Thompson (Stoney Creek, ON).

Simple 16 ans et moins

1. Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 2. Ian Frattinger (Martensville, SK), 3. Remi Fournier (Winnipeg, MB).

Double 16 ans et moins

1. Kyle Dick (Wheatley, ON) / Ian Frattinger (Martensville, SK), 2. Logan Boudreau (Saint-Charles Borromée, QC) / Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 3. Nick Edmunds (Brandon, MB) / Remi Fournier (Winnipeg, MB).

Simple 14 ans et moins

1. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB), 3. Kody Boudreau (St-Charles Borromée, QC).

Double 14 ans et moins

1. Kody Boudreau (St-Charles Borromée, QC) / Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Naman Gauri (Lethbridge, AB) / Caylen Yaretz (Calgary, AB).

Simple 12 ans et moins

1. Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Joeycosmo Lee (West Kelowna, BC), 3. Asher Pocsai (New Hamburg, ON).

Double 12 ans et moins

1. Asher Pocsai / Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 2. Raphael Demers (Terrebonne, QC) / Raphael Guillemette (Mercier, QC), 3. Leyton Gouldie (Brandon, MB) / Asher Harrington (Winnipeg, MB).

Simple 10 ans et moins

1. Raphael Demers (Terrebonne, QC), 2. Asher Pocsai (New Hamburg, ON), 3. Raphael Guillemette (Mercier, QC).

Simple 10 ans et moins - double rebond

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), 2. Matthew Klassen (Leamington, ON), 3. Chase Klassen (Leamington, ON).

Simple 8 ans et moins - multi rebond

1. Quinn Miehl-Marentette (Kingsville, ON), 2. Elie Guillemette (Mercier, QC).

Chase Klassen (Leamington, ON)

Épreuves filles

Simples 18 ans et moins

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 2. Annie Fisher (Burlington, ON), 3. Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC).

Doubles 18 ans et moins

1. Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB) / Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Juliette Parent / Marjolaine Parent (Saint-Jacques De Montcalm, QC), 3. Annie Fisher (Burlington, ON) / Nyah Yaretz (Calgary, AB).

Simples 16 ans et moins

1. Cassie Prentice (Macrorie, SK), 2. Camila Wilscam (Repentigny, QC), 3. Nyah Yaretz (Calgary, AB).

Doubles 16 ans et moins

1. Marika Demers (Terrebonne, QC) / Camila Wilscam (Repentigny, QC).

Simples 14 ans et moins

1. Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), 2. Riley Sommerville, Langley, BC, 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Doubles 14 ans et moins

1. Malay Galigan (Kelowna, BC) / Riley Sommerville (Langley, BC).

Simples 12 ans et moins

1. Riley Sommerville (Langley, BC), 2. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), 3. Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Doubles 12 ans et moins

1. Ofelia Wilscam / Tamara Wilscam (Repentigny, QC).

Simples 10 ans et moins

1. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 2. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Mixed Events

14 & U Beginner Singles

1. Anthony Parent (Saint-Liguori, QC), 2. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), 3. Addison Harrington (Winnipeg, MB).

Résultats finaux : <http://www.r2sports.com/tourney/viewResults.asp?TID=20239>

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, visitez le site : www.racquetball.ca.

- 30 -

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson

directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscomm.ca | 306-502-4422